
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 19. juni 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 950
Kan ministeren redegøre for, hvornår og i hvilken grad ministeren er blevet underrettet 
om “herreløse” (fra før 1976, uden miljøgodkendelse) asbestdeponier i Aalborg Kommu-
ne? Og herunder oplyse, om orienteringen er sket på et møde eller ved et skriftligt 
notat? I så fald bedes mødemateriale og/eller notat bedes oversendt til Folketinget. Der 
henvises til aktindsigt: ”SV: Mail til møde i dag vedr. fund af eternit langs Limfjorden”, 
Akt-ID: 5004533).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Theresa Scavenius 
(UFG).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på theresa.scavenius@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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